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ASSEMBLEA ORDINÀRIA DE L’ASSOCIACIÓ DE MARES I PARES DE L’ESCOLA 
TORRENT DE CAN CARABASSA 
 
DATA: 14-02-2013 
HORA: 21:00 en primera convocatòria i 21:05 hores en segona  
LLOC: menjador de l’escola 
 

A. Lectura i aprovació de l’acta anterior 
B. Vacant del càrrec de Tresoreria 
C. Aprovació del tancament curs 2011-2012 
D. Aprovació de pressupostos i quotes del curs 2012-2013 
E. Presentació de les memòries de les comissions 

 
A. Lectura i aprovació acta anterior: 
 
Llegim l’acta de la reunió passada i l’aprovem sense cap esmena. 
 
El resultat de les votacions, sobre un total de 20 assistents, és el següent: 
Sí: 20 // No: 0 // Abstencions: 0 
 
 
B. Vacant del càrrec de Tresoreria 
 
S’informa que l’actual tresorera de l’AMPA, la Laura Arranz, ha expressat la voluntat de 
deixar el càrrec. 
 
Aquest període en que ha estat al càrrec, s’ha fet un traspàs d’informació cap al Miquel 
Villalba, que ja va expressar la seva disposició a assumir aquest càrrec i que durant 
aquest període ja ha format part de la comissió. 
 
A la proposta de vacant del càrrec de Tresoreria, es presenta la candidatura del 
Miquel Villalba i el resultat de les votacions, sobre un total de 20 assistents, és el 
següent:  
Sí: 19 // No: 0 // Abstencions: 1 
 
L’abstenció és del propi Miquel i s’aprofita per agrair públicament a la Laura el treball 
realitzat durant aquest període. 
 
C. Aprovació del tancament de pressupostos curs 2011/2012 
 
Abans de la intervenció de la comissió econòmica, el gestor extern de l’AMPA, l’Oriol, ens 
fa un resum de la situació econòmica de l’AMPA, on destaca: 

 Que la situació contable de l’AMPA està molt bé i dins d’una situació molt 
tranquil·la. 

 Que l’aplicació del nou percentatge d’IVA del 21% cal fer-ne un seguiment. 
 Fer un seguiment als proveïdors per aquest fet. 



 Ratifica de que el millor model per tal d’evitar totes aquestes pujades per a una 
AMPA, és el que utilitzem nosaltres, amb personal propi. 

 
Agraïm la seva intervenció i presència a l’assemblea. 
  
Tot seguit la tresorera ens explica el contingut de la memòria de la comissió econòmica 
que s’annexa a aquesta acta. Podem destacar les següents punts: 

 Que la desviació dels pressupostos amb el resultat final ha estat d’un 0,4% fet que 
es remarca com molt positiu. 

 En total s’han mogut al voltant de 693.000 euros i que, tot i tenir un saldo positiu 
actual, aquest curs ha estat deficitari. Bàsicament degut a la congelació de les 
quotes i l’incobrament de l’ajut per la sociabilització de llibres tot i està concedida. 

 Que degut a que no s’ha cobrat aquest ajut, fa que s’hagi de demanar a les famílies 
el reenvolsament  l’import que es va retornar (20 euros). Així doncs, està previst 
que a finals de curs es faci un cobrament de la meitat d’aquests 20 euros retornats 
a les famílies de P4 fins a 6è. Si fes falta es demanaria el reenvolsament íntegre de 
l’import retornat. En el cas que arribés l’ajut aquest reenvolsament no seria 
necessari. 

 Que en el pressupost del casal d’estiu no es va preveure la contractació d’una 
empresa externa per fer aquest servei però al final va caldre fer-ho. 

 
Per l’aprovació del tancament econòmic del curs 2011/2012, el resultat de les 
votacions, sobre un total de 20 assistents, és el següent: 
Sí: 20 // No: 0 // Abstencions: 0 
 
 
D. Aprovació de pressupostos i quotes del curs 2012/2013 : 
 
La comissió econòmica ens presenta el nou pressupost, que s’adjunta dins de la 
documentació de l’assemblea. I s’expliquen els punts més rellevants: 

 Es mantenen totes les quotes per aquest any. 
 Que ens afecta molt el tema de l’IVA a l’activitat de natació, però que igualment 

mantenim la quota. 
 Aprovem els pressupostos. 

 
Per l’aprovació del pressupost i de les quotes del curs 2012/2013, el resultat de les 
votacions, sobre un total de 19 assistents, és el següent: 
Sí: 19 // No: 0 // Abstencions: 0 
 
Alguns assistents ens demanen que valorem la experiència del traspàs de la partida de 
material i funcionament a l’escola i com se’n fa el seguiment. Es comenta que ha estat 
complicat aquest curs ja que s’ha fet parcialment i ha calgut quadrar per les dues parts i 
que l’AMPA va aportar una mica més de l’establert per quadrar els números. 
 
S’explica que aquesta partida està comptabilitzada i justificada mitjançant el programa de 
gestió de l’escola. Tot i així els assistents expressen que es demani a l’escola una relació 
més detallada de les despeses tal i com ho feia l’AMPA quan ho comptabilitzava. 
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En aquest sentit, es pregunta també per les despeses de sortides i colònies, la junta no té 
clar si aquestes es comptabilitzen al mateix programa. 
 
Per la qual cosa s’acorda demanar a l’equip directiu que la comissió econòmica de 
l’AMPA pugui disposar, amb el detall que aquesta comissió indicarà a la junta, de la 
informació de les despeses amb els diners que les famílies aporten per aquests dos 
conceptes: Material i funcionament / Sortides i colònies, així si aquesta darrera 
partida es comptabilitza també en el programa de comptabilitat de l’escola. 
 
D. Memòries de les comissions: 
 
Degut a que el nombre d’assistents és molt reduït i que aquests són els habituals, decidim 
de només comentar allò que cal tenir en compte per aquest curs o que siguin rellevants. 
 
Les comissions en general els hi cal més gent que col·labori tot i que aquest curs hi hagut 
incorporacions diverses. 
 
Destaquem: 
 

 Comissió serveis: Cal veure com encararem l’any vinent ja que pot ser que nos es 
pugui fer l’activitat en el mateix horari. També hi ha una pregunta referent a la 
carmanyola i es contesta que de moment a primària/infantil no es veu viable la seva 
aplicació i que haurem d’estar atents per si cal fer alguna actuació. 

 Comissió casal d’estiu: Es remarca el gran esforç econòmic que representa la 
seguretat vers el vandalisme que pateix l’escola, bàsicament per una manca d’un 
tancament prou alt per que no es salti i s’envaeixi l’espai de l’escola. 

 Comissió projecte pati: S’ha d’acabar d’executar i cal decidir que cal fer 
exactament. 

 Comissió comunicació: S’estudiarà la possibilitat d’incorporar nous espais al web 
de l’AMPA. Un que sigui com un espai d’intercanvi/oferiments/demandes/ i un altre 
que pugui ser com un panell d’anuncis. També s’intentarà de posar més material 
gràfic de l’espai migdia ja que existeix. Cal estudiar i mirar el tema de la LOPD. 

 Comissió extraescolars: Que aquest curs s’ha de mirar com convertir la festa 
d’extraescolars en una festa més “gran” 

 
Les memòries s’annexen a l’acta. 

 

Vist i plau 

El secretari       El president 

 

 

 

Toni Perales      Joan Vilademunt 


